
Hallo Kees de Jong , Janus Liebregts en Thea v. Hooft .

Kerngroep Paterstraat .

Onderwerp     Fijnstof, trillingen, te hard rijden, zwaar vrachtverkeer, denderende tractors met
laadbakken,  verkeer Zandmeren.

Deze brief schrijf ik naar jullie omdat ik mij echt zorgen maak over de “leefbaarheid”.
In onze straat voor alle bewoners.
Al jaren doen jullie erg jullie best om dit alles in kaart te brengen en te verbeteren, en ik kaart 
te brengen wat er leeft onder de bewoners van de Paterstraat.
Daarvoor onze dank petje af voor jullie inzet.!!

Fijnstof : 

Iedere week opnieuw  ligt er zwarte fijne stof op houtwerk en vensterbanken , van 
uitlaatgassen van het verkeer wat door onze straat rijdt ( raast , dendert ) denk ik.
Zoveel vuil kan er niet alleen in regen zitten !!!
Dit is ook erg slecht voor de gezondheid lijkt mij, ik denk vooral aan bewoners die last 
hebben van(  astma, benauwdheids klachten ) , c. o.p.d  patiënten.
Wat is hier van bekend bij de gemeente? 
Laat het s.v.p. mee nemen in de overwegingen van de “nieuwe Paterstraat.
Kan dit onderwerp extra aandacht krijgen of een onderzoek hoe het de gezondheid kan 
schaden ?
Ook slapeloosheid door zwaar verkeer s nachts (wat al vanaf 4.00 uur voor bij rijdt is )is niet 
gezond.

Trillingen “

De verwarmingen trillen  / rammelen in huis ook al zitten ze vast.
Glazen rammelen in de kast zeker met de tractoren met laadbakken die vaak veel te hard 
rijden voor de weg waar aan wij wonen.

Zandmeren

Wanneer er van alles gedaan wordt om de Zandmeren nog aantrekkelijker te maken vrees ik 
voor nog veel meer verkeer in de zomer . Is dat besef er bij de mensen die deze plannen 
maken ??
Zeker ook dat verkeer komt met de nodige grote auto s met boten ook door deze straat.

Toen wij dit huis in 1989 kochten werd er beloofd ( helaas niet zwart op wit ) dat er een 
andere weg zou komen.
Dit alles is bekend bij  jullie en zo zullen vele bewoners van de Paterstraat wel hun punten 
hebben.
Hopelijk is er een luisterend oor en wordt er met alle punten die op de informatie avond 
aangegeven zijn ook ECHT wat gedaan .
Wij zijn ook burgers van Maasdriel en deze is mede verantwoordelijk voor het welzijn van 
hun burgers.



Ik eindig mijn brief en hoop zo een klein beetje dat de kerngroep gesteund wordt voor al hun 
bewoners in al hun taken voor de Paterstraat.

Nogmaals ik maak mij zorgen en daarom heb ik deze brief geschreven voor het welzijn voor 
alle bewoners !!!

Met vriendelijke groeten xxx.
Bewoner Paterstraat x


